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Verslag van de vergadering van 24 april 2023
Aanwezig:  
Naam 

Rol   

Dhr. M. Wiersma voorzitter Dhr. J. Koevoet lid 

Mevr. D. Bouw ambtelijk secretaris Dhr. S. Smits lid 

  Dhr. Baks lid 

  Mevr. J. Mensink lid 

  Mevr. C. van den Hoed lid  

  Mevr. S. Scheringa lid 

 
Afwezig (met kennisgeving): 
Mevr. N. Sulman, mevr. R. van Veen en mevr. Borsboom (aspirant)lid 
 

Informatief 

1) Opening en vaststelling agenda  
A) Opening en welkom 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 

2) Notulen en actielijst van de vorige vergadering 20 maart 2023 
Pag. 1 - 1B: er is contact geweest met de gemeente en zij hebben voorgesteld een procedure in het HHR op te 
nemen voor leden van de Adviesraad, waarin beschreven staat tot wie een lid zich kan richten wanneer deze zich 
niet gehoord voelt, of anderszins problemen ervaart. Deze procedure wordt voor de zomer meegenomen in het 
voorstel dat meerdere aanpassingen beschrijft voor het HHK en wordt voorgelegd aan de gemeente.  

ACTIE: dhr. Wiersma en dhr. Baks 
Pag. 2 – 3B: gemeentes hebben op verschillende manieren hun achterban georganiseerd en daar is geen 
eenduidigheid in. Gemeente Zeewolde heeft bijvoorbeeld een burgerraad waar zij een beroep op kunnen doen. 
Wellicht is dit een mooi onderwerp om over na te denken en er na de zomer op terug te komen en dan samen 
bespreken op welke manier wij dit vorm kunnen geven.         ACTIE: Allen 
3D: ‘Financiële problemen zijn grotendeels de oorzaak van veel verslavingsproblematiek’ > verwijderen!  
4C: wordt meegenomen in het halfjaarlijkse overleg met de wethouder in juni.  ACTIE: dhr. Wiersma en dhr. Smits 
Pag. 4 - 3: Dhr. Smits geeft aan initiatief te nemen een afspraak te maken met dhr. S. van den Berg om een keer met 
een paar leden van beide werkgroepen het thema Eenzaamheid te bespreken.    ACTIE: dhr. Smits  
Pag. 5 – 2e bullet: ‘Meenemen in aanbiedingsbrief dat het niet gebruikelijk is om binnen ‘2 weken’ een advies te 
geven > wijzigen in ‘4 weken’         
Actielijst 
9: In plaats van een foto per werkgroep, sturen alle leden van de ASDN een portretfoto naar de voorzitter, zodat er 
een compilatie van gemaakt kan worden.      ACTIE: Allen / dhr. Wiersma 
100: terug zoeken of dit actiepunt nog van kracht is.     ACTIE: mevr. Bouw / dhr. Wiersma  
114: afgehandeld en kan van de actielijst af.  
115: afgehandeld en kan van de actielijst af.  
116: in het najaar uitnodigen! 
118: afgehandeld en kan van de actielijst af. 
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3) Ingekomen stukken   

A) ViaVé - verslag Reizigerspanel (besloten) 07-12-2023 is ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen over. 

B) Maatschappelijk jaarverslag Inclusief Groep en uitnodiging rondleiding/bijwonen vergadering 
Er zat een uitnodiging bij het maatschappelijk jaarverslag van de Inclusief Groep voor een rondleiding en of een keer 
aansluiten bij één van de ASDN vergaderingen. Interessant in deze is wat voor advies de ASDN in 2019-2020 
uitgebracht heeft voor wat betreft arbeidsmarktregio. Er wordt voorgesteld om een bezoek te brengen aan de 
Inclusief Groep bestaande uit een rondleiding en een inhoudelijk gesprek. De voorzitter maakt een afspraak met dhr. 
Balkenende en deelt de mogelijkheden (datums) met alle Adviesraadleden met de vraag wie er beschikbaar is. 
Mevr. Mensink geeft aan dat zij zelf een afspraak maakt met dhr. Gerrits, waarbij de voorzitter ook aanwezig zal zijn.
          ACTIE: dhr. Wiersma en mevr. Mensink  

C) Rapport Ombudsman “Burger in zicht”, waaraan mevr. Van Veen heeft deelgenomen:  
Mevr. van den Hoed vraagt wat de gemeente Nunspeet hiermee doet en met alle aanbevelingen. De voorzitter 
neemt dit mee naar de gemeente.         ACTIE: dhr. Wiersma 

E) In de laatste sheet van de presentatie van de bijeenkomst regionale burgerparticipatie staan een aantal vragen 
(zie hieronder). Mevr. van den Hoed vraagt wat de ASDN met deze vragen doet. 
- Welke kansen en welke rol zien jullie voor jezelf bij het opstellen van het regioplan voor de Noord Veluwe?  
- Op welke onderwerpen wil je graag inbreng leveren? 
- Welke ondersteuning hebben jullie hierbij nodig?  
Dhr. Smits neemt contact op met mevr. A. (Alma) van Manen en geeft een terugkoppeling. Mocht er iets uitkomen 
wat van belang is om te delen dan komt het terug in de volgende ASDN-vergadering op 12 juni. ACTIE: dhr. Smits 

F) Presentatie webinar Samenwerken tussen formele en informele zorg (18-04-2023)  
De vraag ‘Hoe is de informele zorg geregeld binnen de gemeente?’ neemt mevr. van den Hoed mee in de WG 16-60+ 
jaar.  

4) Mededelingen 

A) Interessante bijeenkomsten (zie lijst One Drive)   
Mevr. Sulman heeft doorgegeven dat zij graag wil deelnemen aan de Workshop Inzicht in de Jeugdwet van de Koepel 
op 11 mei.           ACTIE: mevr. Bouw 

B) Informele bijeenkomsten ASDN (Stef)  
Voor komende woensdag is er een uitnodiging gestuurd voor de eerste informele bijeenkomst in restaurant De 
Hoeve. Tijdens de ASDN-vergadering op 28 augustus volgt een datum voor een tweede informele bijeenkomst. 
          ACTIE: dhr. Smits en mevr. Mensink 

C) Terugkoppeling regionale bijeenkomst leden Adviesraden (13-04-2023)  
Het was een nuttige bijeenkomst waarbij er vertegenwoordiging was namens de Adviesraden van de Noord-Veluwe. 
Namens de ASDN waren dhr. Wiersma, dhr. Baks en mevr. Bouw aanwezig.  

 

19.30 - 20.45 uur Inhoudelijk - afspraken opnemen in actielijst  

5)  Stand van zaken werkgroepen:   

A) 0 – 23 jaar:   

1. Verslag Overleg WG 0-23_17-04-2023  
Op 3 april heeft de WG met mevr. Nagelholt – beleidsmedewerker Sport – de input doorgenomen die de WG heeft 
gegeven op de concept Kader Startnotitie ‘Spelen, Bewegen en Ontmoeten’. Het was erg nuttig en de laatste hand 
kan nu worden gelegd aan de definitieve versie. In mei wordt de notitie nog ter inzage voorgelegd aan de WG voor 
deze naar de Raad gaat. Verder heeft de WG haar complimenten gegeven op de zorgvuldige beantwoording van het 
college op het Swim2play initiatief. En aangegeven dat als er geen financiële consequenties zijn dit juist een hele 
mooie reden kan zijn om dit toch te vermelden.  
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2. Input evaluatie regiovisie Samen tegen huiselijk geweld 
Aan de hand van de lokale uitvoeringsagenda van de gemeente Nunspeet heeft de WG input (in de vorm van vragen) 
geleverd ter evaluatie van de Regiovisie ‘Samen tegen huiselijk geweld’ 20-23 Petra Laman heeft gevraagd of het 
wenselijk is om een toelichting te komen geven. Dhr. Koevoet pakt het op met mevr. P. (Petra) Laman en het komt 
volgende keer terug op de ASDN-vergadering.      ACTIE: dhr. Koevoet / mevr. Bouw 

B) 16 + jaar:  

1. Terugkoppeling Inclusie Agenda; dhr. Smits en mevr. Scheringa hebben een plezierig gesprek gehad met mevr. 
Woudstra waarin is verteld hoe de Inclusie Agenda is opgepakt. Er wordt vaak gedacht in specifieke groepen. 
Inclusie is breder - er zijn drie groepen waarbij Inclusie is toegepast.  

3. Formeel advies m.b.t. Uitvoeringsplan Bestaanszekerheid en Schulden Nunspeet 2023: Het advies alsmede de 
procedure wordt besproken. Tijdens de vergadering ontstaat er een flinke discussie over de procesgang rondom dit 
advies. Met name het feit dat het een conceptversie betrof - die nog aangevuld zou gaan worden nadat het advies is 
gegeven - is een punt van aandacht, omdat het kan leiden tot een onvolledig advies. Ook het feit dat de voorzitter 
het advies heeft opgesteld wordt besproken, omdat deze manier van werken onbekend is voor nieuwe leden en tot 
veel vragen leidt. Aan de voorkant advies geven, houdt in dat het vaker om een concept-versie kan gaan. Het zou 
wenselijk zou dat het definitieve beleidsstuk nog een keer langs de ASDN (of werkgroep) gaat alvorens het aan de 
Raad wordt voorgelegd. Hier is een gesprek over geweest met dhr. Vinke en daarin is aangegeven dat daar deze keer 
geen tijd voor is. Er is door dhr. Vinke aangegeven dat het om marginale aanpassingen gaat. Goed om helder met 
elkaar te markeren wat een formele adviesvraag inhoudt. Voorgesteld wordt om ruimte in te bouwen om 
ongevraagd advies te geven op het definitieve beleidsstuk wat aan de Raad wordt voorgelegd. Tot slot wordt 
afgesproken dat dhr. Wiersma en mevr. van den Hoed zich zullen buigen over de procesgang in de nieuwe manier 
van werken. En met een voorstel komen voor de vergadering in juni, zodat we niet weer in deze situatie - waar leden 
last van hebben gehad - terechtkomen.     ACTIE: mevr. van den Hoed en dhr. Wiersma 

4. Verslag WG 16-60+_12-04-2023  
- Uitnodiging van mevr. Ouwehand ontvangen voor een gesprek met de ASDN m.b.t. een toelichting over de 
processen etc.  
- Dhr. Smits is namens de ASDN naar de opening van het Mantelzorgcentrum geweest. Het was een mooie 
bijeenkomst waar de ASDN haar visitekaartje heeft afgegeven. 

6) Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties    

Er zijn geen opmerkingen over A) Reactie op brief ASDN verlenging beleidsperiode en samenwerking MO/BW, B) 
Schema cyclus advies en reactie, C) Stand van zaken / afspraken m.b.t. regiovisie huiselijk geweld (evaluatie en 
processtappen)  

7) Formalisering samenwerking met de gemeente i.r.t. participatie >  

Wegens tijdgebrek komt dit agendapunt de volgende ASDN-vergadering aan de orde.  ACTIE: mevr. Bouw  

In de vorige vergadering is gesproken over criteria waarlangs we beleidsdocumenten lezen, beoordelen en onze 
adviezen op afstemmen. Deze criteria zijn besproken op studiedagen en tijdens vergaderingen. We kijken naar de 
lijst die is opgesteld en maken keuzes voor de komende periode.  

8) Voorbereiding studiedag 9 juni   

We bespreken de uitkomst van de voorbereiding in de werkgroepen. Voor het middagdeel is mevr. Borsboom 
gevraagd om iemand van Stichting Armoede uit te nodigen. Hier is nog geen reactie op geweest. Via dhr. Vinke 
wordt er gevraagd om een consulent schuldhulpverlening uit te nodigen.   ACTIE: dhr. Smits 
Voor het onderwerp IZA - tijdens het ochtenddeel - is de WG 0-23 jaar nog mee bezig.   ACTIE: dhr. Koevoet 
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20.45– 21.00 uur Rondvraag en afsluiting  

9) Rondvraag   
- Dhr. Baks adviseert om als ASDN een abonnement op Skipr te nemen. Skipr verzorgt het laatste nieuws over de 
zorg, voor de zorg.           ACTIE: mevr. Bouw 
- Er is een sollicitant voor de ASDN waar een kennismakingsgesprek mee gepland gaat worden. Op basis van wanneer 
het gesprek plaatsvindt, sluiten er leden van de ASDN bij aan.      ACTIE: dhr. Wiersma 

10) Afsluiting   
De voorzitter dankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 

 

 

Volgende vergadering: maandag 12 juni 2023 
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